

认证资格暂停通知函

Suspension certification notice

至淮安永捷电子科技有限公司：To Huaian Ever Success Electronics Technology CO.,LTD:

由于截止 2024-05-23 为止，贵组织未能执行本机构的有关规定，我们不得不于即日起暂停贵组织编号为 CCATS/CN/01/220024E 的环境管理体系认证资格。

As your respected organization didn't follow our relevant regulation, we have to suspend your EMS certificate with No: CCATS/CN/01/220024E

签发原因：持有的行政许可证明、资质证书、强制性认证证书等过期失效，重新提交的申请已被受理但尚未换证。

为保障贵组织权益，请于 2024 年 11 月 22 日 前制定有效纠正措施，否则本机构届时将正式撤销贵组织环境管理体系认证资格！

In order to ensure your rights and interests, please formulate effective corrective action, or else, we will revoke your EMS certification qualification.

贵组织认证资格被暂停后，依据《中华人民共和国产品质量法》及国家认证认可法规，贵组织需立即停止使用本机构认证认可标志及认证证书（含复印件），否则，国家认监委及地方认证监管部门将依法对该违法行为实施处罚，本机构亦将依据双方签订的《认证服务合同书》所规定的违约责任依法提出法律诉讼！

Once your certification qualification was suspended, you should terminate use our mark and certificate(include copy file) in accordance with *Product Quality Law of the People's Republic of China* and state certification law and regulation. Or else, CNAS and local supervising department will punish the violate behavior, we will litigate the violation responsibility according to Certification service contract

若贵组织确有实际困难，请予以告知，我们愿协助您共同解决！

Please tell us your actual difficult, we will help dissolving it with you!

审核部（盖章）：

